

Afbud:	Ingen. I mødet deltog desuden Peder Gundersen og Dorthe Aage Jensen. Flemming Christensen og Michael Rosendal deltog ikke i behandlingen af pkt. 2.b.1., 2.d.1 og 2.d.2. Detlef von Holst deltog ikke i pkt. 2.d.1, 2.d.2 og 4.f
1) Referat a) Kommentarer til referat fra sidste møde den 23. februar 2017 (bilag)	Ingen
2) Økonomi a) Provsti: 1. Regnskab 2016, endelig godkendelse (bilag følger) 2. Budget 2018 – foreløbig budgetudmelding, inkl. drøftelse af regulering for pris- og lønudvikling (bilag) b) Menighedsråd: 1. Skt. Nikolai sogn søger om ændret anvendelse af anlægsbevilling (bilag) 2. Fodtømmer St. Tåstrup præstegård (bilag) 3. Skamstrup-Frydendal: Flytning af orgel Ansøgninger: c) 5 % puljen: d) Aktivitets- og udviklingspulje 2017: 1. Ansøgning fra Tveje Merløse, Skt. Nikolai og Vipperød sogne om midler til brygning af Luther-øl (bilag) 2. Ansøgning fra Tveje Merløse, Skt. Nikolai og Vipperød sogne om 30.000 kr. til koncert med Sigurd Barrett i anledning af reformationsjubilæet (bilag) e) Ledelsespuljen:	2.a.1) Regnskab for Holbæk Provstiudvalg, CVR-nr. 25053761, Regnskab 2016, afleveret d. 16-03-2017 15.22 blev godkendt. 2.a.2) Forslag til foreløbig budgetudmelding blev godkendt inkl. regulering 2017. 2.b.1) Ansøgningen imødekommes. 2.b.2) Menighedsrådet skal, inden endelig ansøgning, indhente flere tilbud på opgaven. Udbudsmaterialet bør også omfatte udtalelsen fra Jesper Herbert-Nielsen. Herefter imødeser PU en endelig ansøgning til projektet. 2.b.3) Orientering taget til efterretning. 2.d.1) Ansøgningen afslås 2.d.2) Ansøgningen imødekommes idet der lægges vægt på, at det skal være et arrangement for hele provstiet

<p>3) Større projekter (punkter til behandling er fremhævet):</p> <p>a) Kirkehus, Skt. Nikolai b) Sdr. Asmindrup kirke c) Kundby præstebolig d) Tuse sognehus (bilag)</p>	<p>3.d) PU udstikker en økonomisk totalramme til projektet svarende til det fremsendte projekt</p>
<p>4) Provstifællesskabet</p> <p>a) KViST b) Godkendelse af helhedsplan, Skamstrup (bilag) c) Tilbud om radonmåling i præsteboliger (bilag) d) Forbrugsaftale Hjembæk-Svinninge (bilag) e) Referat fra regnskabssamarbejdets møde den 23. januar 2017 (bilag) f) Abrahams børn (bilag følger)</p>	<p>4.a) Der bevilliges yderligere ca. 140.000 kr. årligt (fra 1. januar 2018) til KViST-samarbejdet, svarende til 2/3 af en fuldtidsstilling.</p> <p>4.b) Behandlingen udsættes til næste møde</p> <p>4.c) Godkendt</p> <p>4.d) Godkendt</p> <p>4.e) Det bør præciseres at der er ansat ny leder og ikke ny medarbejder.</p> <p>4.f) Der bevilliges 40.000 kr. til projektet fra provstiets aktivitets- og udviklingspulje, dertil 10.000 kr. til lokale aktiviteter i den forbindelse</p>
<p>5) Orienterings- og efterretnings-sager</p> <p>a) Orientering fra provst om aktuelle sager b) Orientering fra konsulenten om aktuelle sager c) Orientering fra provstisekretæren om aktuelle sager d) Orientering fra arbejdet i Stiftsrådet</p>	<p>5.a) Provsten orienterede om</p> <ul style="list-style-type: none"> • Præstesituationen • Fælleskrematoriet, Ods- Skippinge provsti beder om en oversigt over det årlige antal anvendelser af kølerum
<p>6) Kommende mødedatoer</p> <p>a) Kommende mødedatoer for 1. halvår 2017</p> <p>16. marts kl. 16-19 25. april kl. 16-20 (fællesmøde m. Ods-</p>	<p>KALENDER:</p> <p>Møder hvor PU deltager eller er arrangør:</p> <p>25. marts: Stiftsdag</p> <p>Planlægning af møde mhp. evaluering af</p>

<p>Skippinge provsti vedr. KVIST) 8. juni kl. 16-22 - budgetmøde 15. juni kl. 19 – budgetsamråd evt. PU kl. 17.00</p>	<p>korshæspræst: Korshæslederen, korshæsrådets formand, rep. fra Skt. Nikolai mhr, korshæspræst, Flemming Christensen, Birgit Nygaard og Detlef von Holst indkaldes til evalueringsmøde</p> <p>Provstesyn 2017:</p> <p>18. april: Kundby 27. april: Søstrup og Sdr. Jernløse 2. maj: Stigs Bjergby-Mørkøv 3. maj: Skamstrup-Frydendal 9. maj: Tuse Næs 24. maj: Butterup-Tuse.</p>
<p>7) Eventuelt</p>	
<p>8) Lukket møde</p>	

Således oplæst og godkendt, Vipperød den 16. marts kl. 19.10

ref./daj